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PROTOKÓŁ Nr XXV/21 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 29 grudnia 2021 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 13:04, a zakończyła się o 

godzinie  15:37. 

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. Liczba radnych 

obecnych na sesji wynosiła 13 (nieobecni byli radni Piotr Śliwiński i Michał Paszko). 

Ponadto w sesji uczestniczyło 10 osób spoza Rady Gminy. Listy obecności stanowią 

załączniki nr 1 – 3 do protokołu sesji. 

 

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak. 

 Sesję   protokołowała    pracownica   Urzędu   Gminy   Siemyśl Justyna Sacha. 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak powitał wszystkich obecnych 

na  sesji.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) – obrady sesji były 

prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Tasak przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Hrycenko wystąpił z 

wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi (druk nr 224). Wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został 

jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. Protokół głosowania wniosku Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

Innych wniosków lub uwag dotyczących  porządku obrad nie wniesiono.  

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z opłat za gospodarowanie 

odpadami (druk nr 215). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2021 r. (druk 

nr 216). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siemyśl (druk nr 217). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk 

nr 218). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Siemyśl na lata 2022-2030 (druk nr 219). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2022 (druk nr 220). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Siemyśl (druk 

nr 221). 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania diet 

dla sołtysów (druk nr 222). 
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14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyznawania 

diet dla radnych (druk nr 223). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 224). 

16. Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był 

on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących protokołu. 

Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy.  

Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu poprzedniej sesji stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informacje dotyczące posiedzeń: 

- Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Komisji ds. Oświaty, Kultury,  

  Zdrowia i Sportu oraz Komisji Rewizyjnej, które odbyło się 10 grudnia 2021 r.; 

- Komisji Rewizyjnej w sprawie kontroli, które odbyło się 10 grudnia 2021 r.; 

- Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty,  

  Kultury, Zdrowia i Sportu, które odbyło się 17 grudnia 2020 r. 

  Przewodniczący Komisji Stanisław Chabera poinformował o wydaniu 

pozytywnych opinii dotyczących projektów uchwał wniesionych pod obrady sesji 

oraz o przedmiocie kontroli Komisji Rewizyjnej, która dotyczyła analizy przetargów 

przeprowadzonych przez Urząd Gminy Siemyśl w 2020 r. i w 2021 r. 

Uwag dotyczących przedstawionych informacji nie zgłoszono. Informacje 

dotyczące posiedzeń komisji stanowią załączniki nr 6 - 8 do protokołu sesji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Hrycenko przedstawił 

informację dotyczącą  posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie, 

które odbyło się  23 grudnia 2021 r.  

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja dotycząca  

posiedzenia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji. 

 

Wójt Gminy Marek Dołkowski przedstawił informację dotyczącą pracy Wójta 

w okresie międzysesyjnym. Dodatkowo poinformował o: 

- zorganizowanym konkursie na stanowisko Zastępcy Wójta Gminy Siemyśl  

  (do 10.12.2021 r. złożono 4 oferty) i wyborze pani Sylwii Kawy, która rozpocznie pracę  

  od 21 stycznia 2022 r.; 

- konieczności zgłaszania numeru słupa w razie awarii konkretnej lampy ulicznej; 

- planowanym odtworzeniu posterunku policji w Siemyślu w budynku należącym  

  do gminy, z zatrudnieniem 6 osób, w tym 1 kobiety (Wójt Gminy pozyskał tę informację  

  w trakcie spotkania z Powiatowym Komendatem Policji Dariuszem Hocem); 

- zorganizowanej akcji szczepień przeciwko COVID-19 dla ponad 200 mieszkańców gminy  

  przez pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Siemyśl 18 i 19 grudnia 2021 r.  

  w Siemyślu i w Trzyniku; 

- dofinansowaniu w kwocie 50 000,00 zł udzielonym przez Stowarzyszenie Lokalnej  

  Grupy Działania "Siła w Grupie" z przeznaczeniem na doposażenie placów zabaw  

  na terenie gminy (Wójt Gminy zdecydował, że będzie to plac zabaw w Trzyniku); 

Radny Wiesław Hrycenko zapytał, czy gmina ponosi koszty naprawy w związku 

ze zgłoszeniem awarii oświetlenia ulicznego. 

Wójt Gminy odpowiedział, że musiałby sprawdzić warunki umowy, ponieważ 

kwestia ponoszenia kosztów zależy od rodzaju awarii oraz zaproponował radnemu 

dostarczenie kopii umowy. 

Radny Stanisław Chabera zapytał Wójta Gminy Marka Dołkowskiego, jakie kryteria 

brał pod uwagę, wybierając i powołując daną osobę na stanowisko zastępcy wójta. 

Wójt Gminy odpowiedział, że to była decyzja, którą konsultował z członkami 

komisji konkursowej, powołanej w celu wyłonienia odpowiedniego kandydata. Oprócz 



3 

 

tego, zaimponowało mu CV i wiedza, jaką zaprezentowała pani Kawa, a także jej chęć 

do współpracy i dzielenia się zdobytym doświadczeniem. Powiedział również, że konkurs 

na zastępcę wójta gminy został zorganizowany ze względu na brak chętnej osoby, 

którą mógłby powołać na to stanowisko. 

  Więcej uwag nie zgłoszono. Informacja dotycząca pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji. 

 

Skarbnik Gminy Siemyśl Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy 

Siemyśl w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z opłat za gospodarowanie odpadami (druk 

nr 215). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji.  

Rady Grzegorz Łojek poprosił Skarbnik Gminy o przedstawienie informacji 

dotyczących kwot zaległości wśród mieszkańców gminy, które prezentowała wcześniej 

podczas połączonego posiedzenia komisji Rady Gminy. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że: 

- informacje zostały sporządzone według stanu na dzień 28.12.2021 r. i dotyczą rozliczeń  

  płatności od początku trwania systemu gospodarki odpadami; 

- kwota zaległości do zapłaty wynosi prawie 218 000,00 zł; 

- ww. kwota dotyczy 412 osób; 

- zaległości do kwoty 50,00 zł posiada 178 osób; 

- zaległości powyżej 50,00 zł do 1000,00 zł dotyczą 183 osób; 

- zaległości powyżej 1000,00 zł ma 51 osób. 

Radna Grażyna Martysz-Kociak: 

- zaproponowała, by na następnej sesji Rady Gminy przedstawić kwotę zadłużenia ogółu  

  mieszkańców każdego z sołectw gminy; Skarbnik Gminy przygotuje taką informację  

  na kolejną najbliższą sesję; 

- zapytała, czy po podjęciu uchwały będą egzekwowane dodatkowe należności wobec  

  mieszkańców gminy. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że nie, ponieważ projekt uchwały został stworzony 

po to, by potwierdzić, że radni Rady Gminy Siemyśl są świadomi faktu pokrywania 

kosztów działania systemu gospodarki odpadami z dochodów własnych gminy, 

tym samym ograniczając konieczność zwiększania kwot opłat dokonywanych przez jej 

mieszkańców. 

 Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Powyższy projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 190/XXV/21 stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji. 

Protokół głosowania uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z opłat 

za gospodarowanie odpadami stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji (głosowanie 

za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2021 r. (druk nr 216). Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu sesji.  

 Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 191/XXV/21 stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji. Protokół 

głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2021 r.  stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Sekretarz Gminy Siemyśl Krzysztof Pełechaty przedstawił projekt uchwały Rady 

Gminy Siemyśl w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Siemyśl (druk nr 217) oraz postanowienie Dyrektora 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Szczecinie – Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie w sprawie wydania opinii do projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siemyśl, stanowiącego załącznik 
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do uzasadnienia do projektu uchwały. Projekt uchwały wraz z ww. postanowieniem 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu sesji.  

 Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 192/XXV/21 stanowi załącznik nr 18 do protokołu sesji. Protokół 

głosowania uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siemyśl stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Rada Gminy Siemyśl zajęła się sprawą uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl 

na 2022 r. wyrażonym na druku nr 218. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Siemyśl na 2022 r. stanowi załącznik nr 20 do protokołu sesji. 

Projekt budżetu gminy był szczegółowo omawiany na połączonym posiedzeniu 

komisji Rady Gminy, które odbyło się dnia 10 grudnia 2021 r. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt budżetu Gminy Siemyśl na 2022 r. 

 Skarbnik Gminy Dorota Galant i Wójt Gminy Marek Dołkowski zwrócili uwagę 

na konieczność ograniczenia wydatków bieżących w 2022 r. ze względu na niższą kwotę 

dotacji i subwencji otrzymanych z budżetu państwa w stosunku do 2021 r. oraz ujemny 

wynik finansowy budżetu z 2021 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Tasak przedstawił uchwałę 

Nr LXXXVII.442.Z.2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie z dnia 7 grudnia 2021 r. w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Siemyśl na 2022 rok (opinia pozytywna). Niniejsza uchwała 

Regionalnej Izby Obrachunkowej jest częścią dokumentu elektronicznego zawierającego 

pismo przewodnie z dnia 8 grudnia 2021 r. (znak: K.0022.307.AC.Z.2021), w którym 

zostały wymienione wszystkie uchwały podjęte przez RIO dotyczące budżetu gminy 

na 2022 r. i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2030 (załącznik nr 21). 

Radny Stanisław Chabera podziękował wszystkim radnym za rozsądną analizę 

budżetu (mimo uwag dotyczących zbyt niskich środków na poszczególne zadania). 

Radny Marian Kurnik powiedział, że rozumie złą sytuację budżetową gminy, 

jednak wstrzyma się od głosowania w sprawie uchwalenia budżetu na kolejny rok 

ze względu na brak uwzględnienia remontu sali wiejskiej w Unieradzu jako zadania 

inwestycyjnego. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl 

na 2022 r. został poddany pod głosowanie. 11 radnych głosowało „za”, radny Marian 

Kurnik wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr 193/XXV/21 stanowi załącznik nr 22 

do protokołu sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Siemyśl na 2021 r. stanowi załącznik nr 23 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 Wójt Gminy oraz Skarbnik Gminy podziękowali za przyjęcie budżetu na 2022 r. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył gratulacje. 

           

Skarbnik Gminy Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

w sprawie uchwalenia wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Siemyśl  na lata 2022 – 

2030 (druk nr 219 – załącznik nr 24 do protokołu sesji) oraz poinformowała o wydaniu 

przez Wójta Gminy Siemyśl zarządzenia nr 44/21 z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie 

wyboru długości okresu stosowanego do wyliczenia relacji określonych w art. 243 ust. 1 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, stanowiącego załącznik nr 25 

do protokołu sesji. Wójt Gminy wybrał 7-letnią średnią arytmetyczną relację dochodów 

bieżących powiększonych o dochody ze sprzedaży majątku oraz pomniejszonych 

o wydatki bieżące do dochodów bieżących budżetu. 

          Przewodniczący Rady Gminy Janusz Tasak przeczytał treść rozstrzygnięć uchwał 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie: uchwały 

Nr LXXXVII.443.Z.2021 z dnia 7 grudnia 2021 r. w sprawie wydania opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2022 – 2030 

(opinia pozytywna) oraz uchwały Nr LXXXVII.444.Z.2021 z dnia 7 grudnia 2021 r. 
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w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Siemyśl na 2022 rok (opinia pozytywna). Obie ww. uchwały stanowią 

część ww. załącznika nr 21 do protokołu sesji. 

 Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. Projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

Uchwała Nr 194/XXV/21 stanowi załącznik nr 26 do protokołu sesji. Protokół głosowania 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Siemyśl  

na lata 2022 – 2030 stanowi załącznik nr 27 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minut przerwy o godzinie 14:30. W trakcie przerwy 

radny Karol Mata opuścił obrady sesji i nie brał udziału w dalszych głosowaniach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady sesji o godzinie 14:38. 

 

Po wznowieniu obrad Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu 

Agnieszka Bany (dalej: Kierownik OPS) przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy 

Siemyśl w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 (druk nr 220 – 

załącznik nr 28 do protokołu sesji) Na prośbę radnej Grażyny Martysz-Kociak zostały 

również przygotowane informacje dotyczące działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Siemyślu w 2021 r. (załącznik nr 29 do protokołu sesji).  

Radna Grażyna Martysz-Kociak wypowiedziała się na temat konieczności podjęcia 

wzmożonych działań w zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

i narkomanii jako zadania gminy. W związku z tym, poprosiła o: 

- przygotowanie diagnozy problemów dotyczących alkoholizmu i narkomanii wśród  

  mieszkańców gminy; 

- przygotowanie diagnozy i etapów wsparcia dla osób uzależnionych; 

- zwrócenie uwagi na problem Alkoholowego Zespołu Płodowego (zespołu FAS); 

- interwencję i współpracę radnych oraz dyrektorów szkół w zakresie realizacji  

  ww. programu; 

- ocenę czynników ryzyka i określenie odpowiednich wskaźników w celu weryfikacji  

  stopnia realizacji ww. programu. 

Przewodniczący Rady Gminy poparł inicjatywę radnej jako były policjant i członek 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Siemyślu. 

Kierownik OPS odniosła się do wypowiedz radnej mówiąc, że przepisy powszechnie 

obowiązujące obligują do przygotowania dokumentu diagnozy lokalnych zagrożeń 

społecznych w przyszłym roku, w związku z czym liczy na szeroką współpracę w tym 

zakresie. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 195/XXV/21 stanowi załącznik nr 30 do protokołu sesji. Protokół 

głosowania uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok  2022 

stanowi załącznik nr 31 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych).   

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Siemyśl (druk nr 221 – załącznik nr 32 do protokołu sesji), 

przy czym zaznaczył, że kwoty składników wynagrodzenia stanowią minimalną wysokość 

wynikającą z powszechnie obowiązujących przepisów.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. Projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

Uchwała Nr 196/XXV/21 stanowi załącznik nr 33 do protokołu sesji. Protokół głosowania 

uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Siemyśl stanowi załącznik 

nr 34 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).   
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Wójt Gminy Marek Dołkowski podziękował za podjęcie uchwały i dodał, 

że przed przygotowaniem projektu uchwały spotkał się z Przewodniczącym Rady w celu 

uwzględnienia minimalnych stawek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaprezentował projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie zasad przyznawania diet dla sołtysów (druk nr 222 – załącznik nr 35 

do protokołu sesji). Powiedział, że ww. projekt uchwały został przygotowany 

po zapoznaniu się z pismem z dnia 30 listopada 2021 r. złożonym przez sołtysów sołectw 

Gminy Siemyśl w sprawie zwiększenia wysokości diety za uczestnictwo w sesji Rady 

Gminy (załącznik nr 36 do protokołu sesji), poinformował o uwzględnieniu propozycji 

Wójta Gminy i Skarbnika Gminy, tj. zwiększeniu diety miesięcznej do 200,00 zł 

i powiększeniu diety za udział w sesji Rady Gminy Siemyśl do 150,00 zł, a następnie 

odczytał treść projektu uchwały. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. Projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

Uchwała Nr 197/XXV/21 stanowi załącznik nr 37 do protokołu sesji. Protokół głosowania 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania diet dla sołtysów stanowi 

załącznik nr 38 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).   

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych (druk nr 223 – załącznik nr 39 

do protokołu sesji). Przewodniczący Rady uzasadnił zwiększenie diet dla radnych rosnącą 

inflacją, wzmożoną pracą radnych oraz uchwalonymi podwyżkami na terenie całego 

powiatu (przy czym zaznaczył, że zaproponowane przez niego kwoty są najniższe 

na wskazanym terenie). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. Projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie. 11 radnych głosowało „za”, radny Jacek Pliszka 

wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr 198/XXV/21 stanowi załącznik nr 40 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania diet dla radnych stanowi załącznik nr 41 do protokołu sesji (głosowanie 

za pomocą urządzeń elektronicznych).   

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Hrycenko przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 224 – załącznik nr 42 

do protokołu sesji). Poinformował, że skargę na działalność Wójta Gminy Siemyśl złożył 

mieszkaniec gminy, który zarzuca utrudnianie uzyskania koncesji na wydobywanie 

kopaliny pospolitej oraz faworyzowanie przedsiębiorców spoza terenu gminy 

w podobnych stanach faktycznych. Powiedział również, że ze względu na złożoność 

sprawy członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji spotkali się 2 razy, by ustalić stan 

faktyczny sprawy i zapoznać się z odpowiednimi dokumentami, w tym rozstrzygnięciami 

wydanymi uprzednio dla innych podmiotów przez Wójta Gminy. Po przeanalizowaniu 

sprawy, ww. komisja uznała skargę za bezzasadną i przygotowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. Projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie. 11 radnych głosowało „za”, radna Grażyna 

Martysz-Kociak wstrzymała się od głosu. Uchwała Nr 199/XXV/21 stanowi załącznik nr 43 

do protokołu sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych stanowi załącznik nr 44 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).   

 

Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi: 

 

1) Przewodniczący Rady Gminy Janusz Tasak: 

- przedstawił pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu z dnia 25 października  

  2021 r. dotyczące informacji o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady  

  Gminy Siemyśl (załącznik nr 45 do protokołu sesji). W związku z licznymi  

  nieprawidłowościami, Przewodniczący Rady Gminy polecił radnym zapoznanie się  
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  z treścią ww. dokumentu w Biurze Rady Gminy oraz poprosił o informację zwrotną  

  w sprawie dokonania tej czynności; 

- poinformował o dalszym prowadzeniu korespondencji Wójta Gminy Siemyśl z Prezesem  

  Zarządu Kosa Kołobrzeg Sp. z o. o. Bogumiłą Koszel w sprawie wykupu sieci kanalizacji  

  sanitarnej w Kędrzynie (pisma Wójta Gminy Siemyśl z dnia 7.12.2021 r. oraz z dnia  

  22.12.2021 r., znak ITRIV.7000.2.2020, a także pismo Kosa Kołobrzeg Sp. z o. o.  

  z dnia 11.12.2021 r. stanowią załącznik nr 46 do protokołu sesji); 

- powiadomił o wysłaniu odpowiedzi na pytania zadane w imieniu pana Adama  

  Popławskiego przez radną Grażynę Martysz-Kociak na XXIV sesji Rady Gminy Siemyśl  

  w dniu 30.11.2021 r. (pisemna odpowiedź stanowi załącznik nr 47 do protokołu sesji); 

- odczytał życzenia świąteczno-noworoczne od Biskupa Koszalińsko-Kołobrzeskiego  

  Edwarda Dajczaka, dyrektora i pracowników Szkoły Podstawowej w Charzynie  

  oraz członków Stowarzyszenia Użytkowników Psychiatrycznej Opieki Zdrowotnej  

  oraz Ich Rodzin „Feniks z Kołobrzegu”; 

- przedstawił dane z zestawienia dotyczącego pracy radnych Rady Gminy Siemyśl  

  w 2021 r. (załącznik nr 48 do protokołu sesji). 

 

2) Radny Wojciech Pańka przedstawił treść 2 pisemnych interpelacji: 

- w sprawie zwiększenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży  

  Pożarnych na terenie Gminy Siemyśl (w związku z  obowiązującą najniższą stawką  

  na terenie powiatu kołobrzeskiego); 

- w sprawie montażu barierek ochronnych na ul. Wojska Polskiego w Charzynie  

  (przy placu zabaw). 

Wójt Gminy najpierw odniósł się do pierwszej ww. interpelacji mówiąc, że nie 

zgadza się z twierdzeniem, że na terenie gminy obowiązują najniższe stawki 

przedmiotowego ekwiwalentu. Poinformował, że prowadzi konsultacje w tej sprawie 

z innymi włodarzami gmin powiatu kołobrzeskiego i powiedział, że przeanalizuje 

możliwość zwiększenia kwot. Następnie, odpowiadając na drugą interpelację, powiedział, 

że place zabaw na terenie Gminy Siemyśl zostaną wyremontowane po zabezpieczeniu 

przez gminę odpowiednich środków finansowych. 

 

3) Radny Stanisław Chabera powiadomił o fakcie wybicia przedniej szyby 

samochodu osobowego poruszającego się drogą powiatową na trasie Świecie 

Kołobrzeskie – Trzynik przez gałąź drzewa znajdującego się w pasie drogowym 

oraz zwrócił się do radnej i członka Zarządu Powiatu Kołobrzeskiego Agnieszki Bany 

(będącej jednocześnie Kierownikiem OPS w Siemyślu) o interwencję do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Kołobrzegu (dalej: ZDP) w sprawie przycięcia gałęzi na tym odcinku. 

Radny wspomniał również o zgłoszeniu tego problemu Wójtowi Gminy Siemyśl. 

Wójt Gminy: 

- powiedział, że skierował odpowiednie pismo w tej sprawie do Starostwa Kołobrzeskiego  

  i Zarządu Dróg Powiatowych; 

- zapewnił, że złoży ponownie wnioski w tej i w innych podobnych sprawach; 

- poinformował, że została dokonana przycinka gałęzi drzew na ul. Kołobrzeskiej  

  w Siemyślu oraz na drodze powiatowej Siemyśl – Trzynik. 

Radna Rady Powiatu Kołobrzeskiego Agnieszka Bany powiedziała, że skontaktuje 

się z odpowiednią osobą z ZDP w sprawie weryfikacji działań podjętych w sprawie wycinki 

gałęzi na trasie Świecie Kołobrzeskie – Białokury (przy czym wywnioskowała, 

że opóźnienia w realizacji mogą wynikać z niesprzyjających warunków atmosferycznych), 

a także poinformowała o przygotowanym przez Dyrektora ZDP harmonogramie wycinki 

drzew, który przedstawi na najbliższej sesji Rady Gminy Siemyśl. 

 

4) Radna Grażyna Martysz – Kociak zgłosiła uwagę techniczną do treści załącznika 

Nr 1 do uchwały Nr 137/XVI/20 Rady Gminy Siemyśl z dnia 30 listopada 2020 r. 

w sprawie uchwalenia Programu Wspierania Rodziny na terenie Gminy Siemyśl na lata 

2021-2023 w części dotyczącej infrastruktury sportowej, rekreacyjnej i kulturalnej, gdzie 

błędnie wskazano, że kościół w Nieżynie jest XIX-wiecznym zabytkiem neogotyckim. 
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5) Radna Grażyna Martysz-Kociak postanowiła przekazać swoją jedną miesięczną 

dietę na stypendium dla ucznia Szkoły Podstawowej im. Noblistów Polskich w Siemyślu 

mieszkającego na terenie Sołectwa Nieżyn, który wyróżnia się w nauce lub posiada 

szczególne zainteresowania (przy czym radna wskazała, że preferuje działania związane 

z ochroną przyrody). Powiedziała, że skieruje prośbę do dyrektora ww. szkoły 

o wskazanie osoby spełniającej ww. kryteria. 

 

6) Radny Grzegorz Łojek zwrócił uwagę na zbyt szybkie automatyczne 

uruchamianie się oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Siemyśl.  

Wójt Gminy odpowiedział, że zwracał się już w tej sprawie – na prośbę 

ww. radnego – do odpowiedniego usługodawcy, który już wykonał prace konserwatorskie 

w tym zakresie. Następnie Wójt Gminy stwierdził, że zmiany nie zostały dokonane 

w odpowiedni sposób, dlatego zwróci się ponownie do ww. przedsiębiorcy o prawidłowe 

wykonanie usługi.  

Radny Grzegorz Łojek zaproponował zainstalowanie na lampach astronomicznych 

włączników. Wójt Gminy odpowiedział,  że zaproponuje takie rozwiązanie usługodawcy 

i poprosił radnych o zgłaszanie zmian dotyczących oświetlenia ulicznego. 

 

7) Radny Wiesław Hrycenko sprostował informację przekazaną 

przez Przewodniczącego Rady dotyczącą ilości składanych interpelacji przez radnych 

w ciągu 2021 r. (powiedział, że on również złożył taki dokument) i stwierdził, 

że należałoby uzupełnić dane o liczbę pozytywnie załatwionych spraw.  

Przewodniczący Rady w dalszej części obrad odniósł się do słów radnego mówiąc, 

że około 70% spraw wniesionych w drodze pisemnych interpelacji zostało rozpatrzonych 

pozytywnie. 

 

Następnie radny Hrycenko zwrócił się do Wójta Gminy – na prośbę mieszkańców – 

w sprawie przekazania konkretnych informacji na temat zainstalowania lamp solarnych 

na terenie gminy i zapytał, czy zostaną zainstalowane w najbardziej niebezpiecznych 

miejscach. 

Wójt i Skarbnik Gminy odpowiedzieli, że realizacja inwestycji nie jest zagrożona 

i zostanie wykonana do końca czerwca 2022 r.  

Wójt Gminy poinformował, że nadal trwają procedury ustalenia lokalizacji lamp 

(przesłano uwagi co do planowanej lokalizacji). Powiedział również, że opóźnienia 

w instalacji lamp wynikają ze zmian i braków kadrowych w urzędzie gminy, 

a także niekorzystnych warunków atmosferycznych (obecnie nie ma odpowiedniego 

nasłonecznienia niezbędnego do działania oświetlenia). 

 

8) Wójt Gminy Marek Dołkowski zwrócił się do radnych z prośbą o bezpośredni 

kontakt telefoniczny w celu szybszego nadania biegu zgłaszanym sprawom. Poprosił 

również o ponowne przedstawianie problemów na sesjach Rady Gminy w sytuacji braku 

podjęcia działań ze strony urzędu.  

 

9) Radny Wiesław Hrycenko zapytał o stan realizacji oczyszczania rowów 

w Niemierzu, jednocześnie zwracając uwagę na niekorzystne warunki atmosferyczne. 

 Wójt Gminy odpowiedział, że pracownicy gospodarczy, po dokonaniu oględzin, 

stwierdzili konieczność wynajęcia odpowiedniej maszyny do prawidłowego oczyszczenia 

i zapewnił, że działania w tej sprawie zostaną podjęte w najszybszym możliwym terminie. 

 

10) Radny Wojciech Pańka wyjaśnił, że przedstawianie spraw w drodze pisemnych 

interpelacji wynika z konieczności zapisywania potrzeb zgłaszanych przez mieszkańców 

gminy podczas dyżurów radnego i Przewodniczącego Rady w Charzynie. Swoje działania 

umotywował również koniecznością urzędowego zarejestrowania sprawy w dokumentacji 

urzędu gminy, co powoduje nadanie przedstawionym sprawom odpowiedniego biegu. 
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11) Radny Wiesław Hrycenko podziękował za interwencje pracowników urzędu 

gminy w zakresie odśnieżania i zapewniania przejezdności dróg na terenie gminy, 

przede wszystkim na wiadukcie w Niemierzu.  

 

12) Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki w Siemyślu Karolina Golik 

odniosła się do słów radnego Mariana Kurnika dotyczących braku podjęcia działań 

w sprawie remontu sali wiejskiej w Unieradzu mówiąc, że na prośbę ww. radnego 

przedstawiła odpowiednie dokumenty przedstawiające koszty remontu przewyższające 

wartość tej nieruchomości oraz zapisy w tych dokumentach, które umożliwiają 

zagospodarowanie tego budynku jako magazynu na sprzęty zakupione przez Sołectwo 

Unieradz. 

 

13) Sołtys Sołectwa Nieżyn Jan Gabryszewski zwrócił się do Wójta z pytaniem 

o działania w sprawie montażu tablicy ogłoszeń w Nieżynie oraz o przyczynę braku 

wysyłania do dłużników odpowiednich dokumentów dotyczących wyegzekwowania 

należności – opłaty za gospodarowanie odpadami. 

 

Wójt Gminy: 

- odpowiedział, że tablica ogłoszeń została zamówiona, ale nie dostała dostarczona  

  w terminie; po wykonaniu zamówienia, tablica zostanie niezwłocznie zainstalowana; 

- powiedział, że pracownicy urzędu gminy dzwonią do mieszkańców posiadających  

  zaległości oraz wysyłają monity w wiadomościach SMS i wyjaśnił, że listowne  

  upomnienia i inne dokumenty generowałyby dodatkowe koszty funkcjonowania systemu  

  gospodarki odpadami. 

 

14) Przewodniczący Rady Gminy oraz Wójt Gminy złożyli życzenia noworoczne 

w imieniu wszystkich radnych i pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Siemyśl 

dla obecnych na sesji, ich bliskich oraz wszystkich mieszkańców gminy. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję 

słowami „zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  

 

 Materiały i uchwały Rady Gminy w załączeniu do protokołu (załączniki 

ponumerowane od nr 1 do nr 52).  

 

 

Protokołowała: Justyna Sacha 

 

         Przewodniczący Rady 

          

 

      Janusz Tasak 

 


